
OSNOVNA ŠKOLA BOGUMILA TONIJA 

SAMOBOR 

Ivana Perkovca 90 

10430 Samobor 

 

Samobor, 24. 6. 2022. 

 

Zaključci 18. sjednice Školskog odbora Osnovne škole Bogumila Tonija, održane 23. 6. 2022. 

godine: 

 

Sjednici su nazočili Lucija Peles, Gordana Vrzić, Ismeta Čerkez,  Mirela Crnjak, ravnateljica Milena 

Kolarec i zapisničar Dalibor Petrina. 

  

Dnevni red 18. sjednice Školskog odbora jednoglasno je prihvaćen. 

  

Zapisnik sa 17. sjednice Školskog odbora jednoglasno je prihvaćen. 

S obzirom na to da suglasnost ministra Ministarstva znanosti i obrazovanja za imenovanje ravnateljice 

nije uskraćena do 15. lipnja 2022. godine, te u skladu s člankom 127. stavak 14. Zakona o odgoju i 

obrazovanju u osnovnoj i srednjoj školi Školski odbor je jednoglasno donio Odluku o imenovanju 

ravnateljice. Ravnateljica će dužnost obnašati pet godina, počevši od 1. rujna 2022. godine. 

  

Nakon II. izmjene i dopune proračuna Grada Samobora za 2022. godinu i projekcija za 2023. i 2024. 

godinu, II. Izmjene programa javnih potreba u školstvu Grada Samobora za 2022. godinu i Odluke o 

izmjenama i dopunama Odluke o izvršavanju proračuna Grada Samobora za 2022. godinu, koje su 

donijete na 11. sjednici Gradskog vijeća Grada Samobora održane 15. lipnja 2022. godine, Školski 

odbor jednoglasno usvaja I. izmjene i dopune financijskog plana Osnovne škole Bogumila Tonija za 

2022. godinu. 

 

Temeljem Zakona o zaštiti prijavitelja nepravilnosti i Zakona o odgoju i obrazovanju u osnovnoj i 

srednjoj školi Školski odbor donosi Pravilnik o postupku unutarnjeg prijavljivanja nepravilnosti. 

Pravilnik je donesen jednoglasnom odlukom svih prisutnih članova Školskog odbora. 

 

Školski odbor jednoglasno donosi Odluku o provođenju redovnog godišnjeg otpisa knjižnične građe. 

Za članove Povjerenstva za provođenje otpisa, u skladu s Pravilnikom o reviziji i otpisu knjižnične 

građe imenovani su Sandra Rimac, Maja Brajković i Milena Kolarec. 

  

Školski odbor se usuglasio o potrebi slanja Policijskoj postaji Samobor i Gradu Samoboru prijedlog 

rješenja problema pješačkog prijelaza na lokaciji „Bunker“ i „Pekarnica“. 

 

 

Sjednica je završila u 18, 30 sati. 

 

 

Predsjednica Školskog odbora  

           Gordana Vrzić  


